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Protokoll fört vid styrelsemöte med Senioren 
Anhörig & Pensionärscentra i Hässleholm 

    
 Datum:   2018-06-11 Ordförande: Karin Axelsson 
 Tid: 09,00 - 10,00 Vice ordförande:   Lisen Ekdahl  
 Plats: Senioren Sekreterare:          Birgitta Huovila 
   Kassör:   Lena Mattsson    
  Ledamot Ingela Lindau am. Förh. 
  Ledamot: Lars Isaksson anm. förh. 

  Ledamot: Anne Nanngård anm. förh. 
  Ledamot: Siv Nilsson  
  Ledamot: Agneta Lejmyr          anm. förh.  
  Ersättare: Marie-Louise Håkansson       
  Ersättare: Gunilla Steen  
  Ersättare: Ann-Christine Johansson anm. förh.    
  Ersättare: Lars Waldén   
  Ersättare: Ingvar Johansson    anm. förh.   
  Ersättare: Ruth Wernolf Nyberg 
  Ersättare: Siv Jönsson 
  Ersättare: Ann-Kristin Roos      anm. förh.  
  Adjungerad: Gunilla Andersson       
 
 
 
 

§.1 Mötets öppnande 
Ordförande Karin Axelsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Dagordning 
Dagordningen presenterades och godkändes att arbeta efter. 
  
§ 3 Val av justerare 
Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Gunilla Steen. 
 
§ 4 Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från förra mötet godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 5 Ekonomin 
Kassören meddelade att hon köpt ett nytt bokföringsprogram från Wisma för 875 kr. Eftersom 
Senioren har köpt det programmet och som nu används av PRO, skall fakturan skickas till PRO. 
Det går inte att sätta in mynt via Loomis i Hässleholm, därför skall vi försöka få så lite mynt vi 
kan i caféet. 
Varje insättning med Loomis kostar 60 - 70 kr. 
 
§ 6 Omkostnader 
Frågan om omkostnader för köket togs åter upp, två förslag förelåg. Att det skulle vara som nu 
ingen kostnad, eller en kostnad på 300 kr/gång. 
Vi diskuterade de olika alternativen och beslutet blev. 
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Att från och med öppnandet i augusti skall alla föreningar vid medlemsmöte, om man inte 
beställer kaffe i köket betala en omkostnadsavgift på 300 kr/gång. Detta är ingen hyreskostnad 
pengarna går in på Seniorens konto. 
Anhörigföreningen reserverade sig för beslutet. 
 
§ 7 Bokningar 2019 
Bokningarna för 2019 skall vara inlämnade senast 1/9. Agneta Petersson sköter detta i år 
också. 
 
§ 8 Rapporter 

 Pensionärens dag  
   Det kom ca 35 personer, var det fel tid, vi fortsätter att diskutera detta till hösten. 

 Flytt av dator 
 Det finns ingen annan plats att ha den på. 

 Alkoholpolicy 
 Återkommer med frågan till hösten. 

 Städning 
 Vecka 30 eller 31 kommer golven att vaxas. Fönster och lister skall också putsas Lars         
Waldén anmälde sig att hjälpa till med detta. 

 Damernas fest 
 Det blir i augusti. 

 
§ 9 Nya dataskyddslagen GDPR 
Vi vill ha en gemensam genomgång vad som gäller nu och Gunilla har förhört sig och skall 
kontakta Kalle Alm om han vill komma och hålla en information. 
2-3st / förening den 31/8 eller 12/9 kl. 10,00 - 12,00. 
 
§ 10 Fler frivilliga till caféet 
Lisen uppmanar föreningarna att komma med förslag på personer som är lämpliga i köket. 
 
§ 11 Nästa möte 
Nästa AU möte den 8/8 och styrelsemöte 13/8. 
 
§ 12 Övriga Frågor 
Ordförande lyfte frågan om sponsring, att vi ev. kan söka efter sponsorer. 

  
§ 13 Mötets avslutning. 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet:                   Justeras: 
 
Birgitta Huovila                    Karin Axelsson 
_______________________________                  __________________________________ 
Sekreterare: Birgitta Huovila                  Ordförande: Karin Axelsson 
 
                     Gunilla Steen 
                   __________________________________ 
                   Justerare: Gunilla Steen                         


